
 

VYSOKÁ ŠKOLA ZDRAVOTNICKÁ, o. p. s. 
se sídlem v Praze 5, Duškova 7, PSČ: 150 00 

 
 

ZÁPIS Z PORADY 

       ředitele Ing. Františka Kunce, PhD. a rektorky doc. PhDr. Jitky Němcové, PhD. 

 

dne 28. 6.  2022 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Omluveni: dle prezenční listiny 

 

PROGRAM: 

 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Organizační otázky 

3. Diskuze 

4. Úkoly 

 

 

Ad 1. Kontrola úkolů 

 

1.1 Úkoly z minulé porady splněny. 

 

Ad 2. Organizační otázky 

 

2.1 Ředitel přivítal novou kolegyni Mgr. Vlastu Kebrdlovou, která bude mít na starosti  

       odborné praxe. 

 

2.2 Ředitel poděkoval akademickým pracovníkům za účast v komisích na státních 

závěrečných zkouškách. Rektorka informovala o horších znalostech studentů 

způsobených situací ve výuce kvůli pandemii COVID-19. 

 

2.3 Ředitel informoval o dovolených a režimu školy během letních měsíců r. 2022: 

      Akademičtí pracovníci čerpají dovolenou od 11. 7. – 28. 8. 2022 

      THP – od 11. 7. – 15. 7. a 8. 8. – 12. 8. 2022, kdy je škola uzavřena. 

       Škola je během léta otevřena od 8:00 do 13:00, po – pá. 

      Pokud někdo z akademických pracovníků potřebuje v letních měsících pracovat, napíše  

      e-mail řediteli. Nástup do školy je v pondělí 29. 8. 2022.  

 

 



2.4 Ředitel informoval o pokrácení dotace ze strany MŠMT o 4 216 000,- Kč. 

 

2.5 Ředitel informoval o promocích, které se budou konat ve dnech 30. 6. 2022 – všeobecné 

sestry, 1. 7. 2022 – porodní asistentky a zdravotničtí záchranáři. V rámci úspěšnosti u 

státních zkoušek by vedení VŠZ rádo odměnilo absolventy s červeným diplomem 

hodnotným darem. Návrhy za obory ZZ – fonendoskop, za PA a VS tonometr. 

 

2.7 Ředitel informoval o novém mzdovém řádu od 1. 6. 2022. Mzdové navýšení není plošné.  

 

 

2.8 Ředitel informoval instalaci nové wi-fi po prázdninách, V učebnách i v některých  

       kancelářích by měly být instalovány nové počítače, plánuje se rekonstrukce učebny P 1. 

 

2.9 Vedení VŠZ apelovalo na akademiky, aby se vrátili k ústnímu zkoušení. Ústní zkoušení je  

       možné kombinovat s testem. Absence ústního zkoušení během pandemie COVID-19 se  

       negativně projevila u státních zkoušek. 

 

2.10 Vedení VŠZ informovala o proběhlé anketě spokojenosti studentů i zaměstnanců.  

         Ankety dopadly dobře, výsledky studentské ankety byly předány pedagogům. 

         Teambuilding zaměstnanců proběhne v pátek 2. 9. 2022.   

 

Ad. 3 Diskuze 

 

3.1 Doc. Hamplová informovala o problémech s posudky některých oponentů bakalářských 

prací. Některé posudky jsou příliš obsáhlé a výtky jsou nerelevantní. Mgr. Přibíková a 

Dr. Krause se seznámí s metodikou k bakalářským pracem na VŠZ. Dr. Moravcová 

několikrát vytkla absenci citací, ačkoliv je práce obsahovala. 

       Doc. Hamplová přeposlala e-mail, který upozorňuje na gramatické chyby v oporách. Dr. 

Jexová vysvětlila, že k situaci došlo při převodu opor do nového ISu a apelovala na 

přítomné, pokud někdo najde chybu jazykovou nebo obsahovou, aby opravu poslali, aby 

mohla opory opravit.  

 

3.2 Mgr. Jansa informovala o možnostech výjezdu v rámci programu Erasmus+. Do jara 2023  

       je možné vyjet i do Velké Británie. 

 

3.3 Studijní oddělení informovalo, že zápisy proběhnou elektronicky od 1. 8. Povinné  

       směrnice budou noví studenti podepisovat osobně. 

       Nově budou najmenování mluvčí skupin do studentského parlamentu, do Etické  

       a Disciplinární komise, Akademické rady a Rady pro vnitřní hodnocení. U studentů 

      1. ročníku již nebude požadováno uzavření úrazového pojištění, bude řešeno v rámci  

       pojistky VŠZ. 

   

3.4 Pí. Charvátová informovala o zajištění cateringu pro promoce, Pokud je nutné někde  

       obnovit pomůcky, je nutné jí to poslat e-mailem. 

 

3.4 Dr. Jexová informovala o rozeslání nových rozvrhů. Řada externistů měla požadavky na  

      změny. V případě nutnosti bude možná výuka i v neděli. 

 

 

 



3.5 Mgr. Málek poděkoval všem za pomoc při startu nového studijního programu 

      Fyzioterapie. 

 

3.6 Pí. Charvátová upozornila na nutnost vkládání bc. prací do IS ve formátu pdf. Množí se 

      případy, kdy jsou bc. práce vloženy ve formátu word. Nutno upozorňovat studenty na 

      správné vkládání. Vzhledem k vvsoké shodě u originalit je doporučováno studentům, aby  

       si sami před závěrečným vložením odkontrolovali shodu své bc. práce na portálu 

       odevzdej.cz. Prosba, aby u bc. prací akademičtí pracovníci nezaklikávali v ISu kolonku 

       kontrola provedení (tím se vše uzavře). 

 

3.7  Mgr. Froňková bude připravovat reakreditaci kurzu PP pro pedagogické pracovníky na 

       MŠMT. 

       Dr. Marková zpracuje podání žádosti o akreditaci kurzu na odběr biologického materiálu  

       na MZ. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Ad 4. Úkoly 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: PhDr. Jana Ondruchová 

Příští porada:  

Schválil: Ing. František Kunc, PhD., ředitel VŠZ, o. p. s. 

doc. PhDr. Jitka Němcová, PhD., rektorka VŠZ, o. p.  s 

 



 


